
 
 

 

 

Verslag open forum vergadering Sportraad 
 

 

DATUM: 

 

Woensdag 22 december 2021, 20:00 uur Microsoft Teams 

AANWEZIG: Tim Vandenput, Joy Sergeys 

Jeroen Nagels, Jan Kunnen, Kenzo Vermeesch, Daisy Huleu, 

Karel Rowies, 

 

Marijke De Rudder, Antoinette Keulen, Erik Declercq, Nico 

Denayer, Philippe Ghekiere, Pascale Dierckx, Dirk Craps, 

Kenny Ericx, Bram Coppens, Marc Raes, Serge Muyldermans, 

Rutger Puttaert,  

 

  

VERONTSCHULDIGD:  

 

Rob Onderwater, Pascal De Kimpe, Nadine Schroeders 

AFWEZIG: / 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

1. VERWELKOMING  

 

Jeroen verwelkomt iedereen, helaas is dit opnieuw een digitale meeting en geen fysiek 

open forum. 

 

Op 4 maart was het eerste open forum van dit jaar, toen is het sportbeleid besproken. Op 

22 maart werd dit goedgekeurd door het college van burgemeester en schepenen, eind 

april is dit geagendeerd op de gemeenteraad. Jeroen vraagt of het sportbeleid op de 

website staat, Daisy kijkt dit na. 

 

Op het open forum van 4 maart is eveneens besproken dat de seizoenkalender 2020 en de 

werkingssubsidie 2020 overgenomen worden naar 2021 om clubs niet nogmaals te straffen 

omwille van corona.  

 

Voor de uitwerking van het subsidiereglement werd een oproep gedaan voor een 

werkgroep, een tiental mensen hebben zich hiervoor kandidaat gesteld.  

 

Marijke vraagt of er voor de werkingssubsidies een nieuwe oproep zal volgen, Dynamo 

Wijndaal deed geen aanvraag meer waardoor ze nu al twee jaar geen subsidie ontvangen.  

 

 

2. VERSLAG VAN DE KERNVERGADERINGEN EN INTERRADEN 
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Tussen het open forum van 4 maart en vandaag heeft de kern verschillende vergaderingen 

gehouden, eveneens heeft er een paar keer een interraden plaatsgevonden. Jeroen vraagt 

of de verslagen van interraden kunnen worden gedeeld met de leden van de sportraad. 

Marijke zegt dat dit zeker kan. Jeroen geeft meer uitleg over de verschillende 

vergaderingen. Marijke heeft de link waar de verslagen kunnen worden bekeken achteraf 

doorgestuurd:  

- https://www.hoeilaart.be/participatie-1076  

- https://www.hoeilaart.be/verslagen-adviesraden 

Marijke zal vanaf nu bij het versturen van het verslag van interraden ook telkens aan de 

voorzitters en secretarissen vragen om dit door te sturen naar de leden. 

 

Kernvergadering 1 april 2021 

• Sportbeleid. 

• Gympies betrekken bij de bouw van de turnhal. 

• Rekeningen van de sportraad: Rob Onderwater is aangeduid als penningmeester. 

• Subsidiereglement: Daisy had een ontwerp voor het subsidiereglement gemaakt, 

dit werd overlopen. 

 

Interraden 22 april 2021 

• Hoeilaart zomert. 

• Werking tussen adviesraden en gemeente. 

• Werkgroepen: werkgroep trage wegen, dit belangt ook de sportraad aan.  

• Werking van verschillende adviesraden en adviezen die de raden uitbrengen. 

• Relance maatregelen: interraden heeft hierover feedback gegeven aan de 

gemeente. 

 

Werkgroep subsidie  

• Doel: afsplitsing van de sportraad die werkt aan een bepaald thema en daarna 

terugkoppelt naar de sportraad. 

• Brainstorm over ontwerp subsidiereglement. 

• Na overleg werd de werkgroep stopgezet: het was onmogelijk om tot een consensus 

te komen op dat moment. Later komen we terug naar de werkgroep met nieuwe 

input om de activiteiten te hervatten.  

• Problemen: 

o Het erkenningsreglement ligt aan de basis van het subsidiereglement, er zijn 

opmerkingen over de inhoud van het erkenningsreglement. Hoe gaan we om 

met clubs die een werking hebben in meerdere gemeenten. 

o Hoe gaan we om met clubs die een meer professionele werking hebben. 

 

Het is belangrijk om tot een erkenningsreglement te komen dat gedragen wordt door alle 

adviesraden en verenigingen. Vandaar dat het interraden gevraagd heeft om dit reglement 

te herzien. Een aantal eerste uitgangspunten zijn: een eenvoudiger reglement, één 

aanvraag per legislatuur, verenigingen voor en door Hoeilaart en niet enkel een 

administratieve zetel in Hoeilaart en duurzaam organiseren behoren tot de uitgangspunten 

en werden tijdens een vergadering toegelicht door Nadine. Hier wordt momenteel aan 

gewerkt. Jeroen vraagt of Nadine dit tijdens het open forum in maart kan komen toelichten 

aan alle leden. 

 

https://www.hoeilaart.be/participatie-1076
https://www.hoeilaart.be/verslagen-adviesraden
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Daarnaast is de vraag gesteld of er beroep kan gedaan worden op een specialist in 

subsidiereglementen om ons hierin te ondersteunen. Dit is goedgekeurd door het college 

van burgemeester en schepenen. 

 

Er werd een alternatieve versie van het feest van de sport georganiseerd. Hierbij werden 

volgende mensen in de bloemetjes gezet: 

• De Life time achievement ging naar Marc Raes en Ghislain Dewolf 

• De trofee voor sportman van het jaar ging naar Joris De Braekeleer 

 

 

 

Visiebepaling sportraad 

De kern heeft zich de vraag gesteld hoe wij onszelf kunnen motiveren en andere leden van 

de sportraad om naar vergaderingen te komen en hier aan bij te dragen. Willem Van 

Geyseghem heeft ons tijdens verschillende sessies begeleid en we zijn gekomen tot een 

gemeenschappelijke visie: het stimuleren van sport en beweging door mee te werken aan, 

uitvoeren van en adviseren over een innovatief sportbeleid. Binnen de kern werd al deels 

bepaald hoe wij dit invullen, het is belangrijk dat alle sportclubs input kunnen geven. 

De kern plant de vergaderingen in 2022 (elke eerste dinsdag van de maand) steeds bij een 

club om meer betrokkenheid en samenwerking te creëren. 

De open forums in 2022 staan gepland rond: rond 15 maart, 14 juni, 18 oktober.  

 

Interraden 5 oktober 2021 

De verschillende adviesraden worden pas laat in een beslissingstraject van de gemeente 

betrokken. Dit is een gemiste kans tot samenwerking en om te komen tot besluiten en 

adviezen. Er wordt gewerkt aan een consensus. 

 

Mobiliteit is ook een belangrijk topic voor de sportraad en wil hier graag meer in betrokken 

worden. 

 

Adviezen 

Buitenruimte Koldam: nivellering en verharding:  

• Multifunctioneel terrein te voorzien ook voor sportclubs en niet alleen voor jeugd, 

Pieter heeft bevestigd dat dit door iedereen kan ingenomen worden. 

• Plaatsen sporttoestellen: op de inplanting hiervan wordt later teruggekomen. 

• Rijrichting van de parking: De parking is voornamelijk een kiss and ride zone voor 

de scholen. Momenteel wordt bekeken hoe snel verzadigd de parking is buiten de 

schooluren en hoe dit vermeden kan worden. Eventueel op termijn een blauwe zone 

maken van deze parking. Ook wordt op deze manier een logische verkeerstroom 

verkregen. Waarom is er niet gekozen voor schuine parking? Schuin parkeren zou 

minder parkingsplaatsen opleveren. De sportraad kan zich vinden in deze 

redenering. 

• Speelterreinen: de gemeente wil inzetten op speelterreinen voor verschillende 

doelgroepen en kiest dus voor verspreiding van speelterreinen.  

  

Uitbreiding sport- en jeugdsite:  

• Uitbating turnhal: de Gympies krijgen voorrang maar geen exclusief recht op deze 

turnhal. Er moet een optimale bezetting van alle infrastructuur nagestreefd worden. 

• Padel: welke preventieve maatregelen zal de gemeente treffen tegen geluidshinder 

en licht om de last voor omwonende te beperken. 
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Openbaar onderzoek 

 

Op 13 oktober werd er een mail uitgestuurd naar alle clubs over het openbaar onderzoek 

dat loopt naar de gemeentelijke sport- en jeugdinfrastructuur te Hoeilaart. Het gaat 

specifiek over de verbreding van de turnhal met drie meter, de aangepaste inplanting van 

de sportterreinen en sportaccommodatie. Bemerkingen konden doorgestuurd worden naar 

de sportraad, er heeft maar één club een bezwaar geformuleerd. 

 

 

 

 

Erik Declercq heeft nog een aantal bedenkingen. De sportclubs worden laat geïnformeerd, 

wat er binnen de kern gebeurt, de informatie stroomt niet door naar de clubs. Er is geen 

continuïteit in communicatie tussen de gemeente en sportclubs. 

Jeroen merkt op dat de verslagen van de kern niet op de website staan.  

 

3. VOORSTELLING NIEUW BELEID 

 

Joy geeft een toelichting over het nieuw beleid, dit is ook toegelicht op de beleidstoelichting 

in november (zie presentatie).  

 

4. WAT IS ER GEREALISEERD IN 2021?  

 

Sportactiviteiten: schoolsportdagen, steegjesrace, personeelssportdag, sporteldag, 

sportinitiaties in het park, kijk ik fiets, kleuterhappening, school is out, medailles feest van 

de sport voor de kleine kampioenen, intieme viering sportkampioenen.  

 

Beleid: subsidiedossier voor voetbal, tennis, padel en turnhal, gezondheidswandelingen, 

eerste aanzet nieuw subsidiereglement samen met werkgroep, seizoen kalender, overzicht 

van sportclubs met informatie om nadien op de website te plaatsen, herziening 

erkenningsreglement, verdere implementatie kuisplanning, nieuwe afsprakennota rond 

uitlenen materiaal, EHBO-opleidingen, uitrol UIT-pas. 

 

Sporthal: de dojo werd verder geïnstalleerd (bokszakken en zitbanken), herplaatsing 

basketbalringen, jaarlijkse keuring sportmateriaal, prikborden, klimrekken, spiegels, 

badminton materiaal, klein materiaal, klokken, toog in de gang. 

 

5. SPORTEN TIJDENS VAKANTIES  

  

Er is een afwijking op het infrastructuurreglement toegekend dat sportclubs tijdens 

vakanties (uitgezonderd juli) in de avond toch kunnen komen sporten naargelang de 

beschikbaarheid, sportkampen krijgen steeds de voorrang. De sportclubs zullen voor elke 

vakantie bevraagd worden wie wanneer wil komen sporten. Deze aanvragen zullen 

beoordeeld en ingepland worden door de sportdienst. Een kanttekening is wel dat de zalen 

niet altijd zullen gekuist zijn of opgeruimd.  

Tussen kerst en nieuwjaar vanaf 2022 zal de sporthal een week gesloten zijn en kan er 

niet gesport worden.  
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Rutger vraagt waarom er niet gesport kan worden als de sporthal gesloten is, er is tenslotte 

geïnvesteerd in een badgesysteem. Daisy licht toe dat de sporthal niet onbemand kan 

openblijven omdat er dan geen controle is en er niet gepoetst kan worden. 

 

Jeroen vraagt naar een stand van zaken van de huidige coronamaatregelen: 

• Mondmaskerplicht vanaf 6 jaar 

• Geen toeschouwers en begeleiders toegelaten 

• Uitbating cafetaria volgens de horecaregels  

• Sportkampen in bubbels van 50 kinderen 

 

 

 

 

 

 

6. SPORTINITIATIES VAN CLUBS  

 

Daisy polst naar de interesse bij de sportclubs om tijdens de zomervakantie op zaterdag 

een initiatie te geven. Indien er toch interesse is kan dit nog via mail gemeld worden.  

 

Rutger geeft aan dat zij reeds initiaties geven in de sporthal, buiten initiaties geven is niet 

evident voor verschillende sporttakken en Kenzo organiseert dit eveneens voor de 

tennisclub. Erik organiseert met de club “start to bike” lessen. Welke ondersteuning kan 

de gemeente bieden op organisatorisch gebied? Daisy geeft mee dat de ondersteuning zich 

beperkt tot logistieke ondersteuning zoals materiaalverhuur of zaalverhuur. 

 

7. UPDATE NIEUW SUBSIDIEREGLEMENT 

 

Daisy is momenteel in overleg met twee bureaus die ondersteuning bieden om 

subsidiereglementen te schrijven. In januari wordt de knoop doorgehakt met welk bureau 

er zal samengewerkt worden. De streefdatum om het reglement af te werken is juni zodat 

er in september kan gestart worden met een nieuw reglement. Jeroen geeft nog mee dat 

er gekeken moet worden naar een reglement met een langetermijnvisie.   

  

 

8. UPDATE MASTERPLAN 

 

Tim geeft een toelichting over de planning van de uitbreiding van het masterplan sport en 

jeugd: 

• Fase 2 in 2021: overkapping tennisvelden (in uitvoering, afgewerkt tegen eind 

2021).  

• Fase 3 in 2022: sportvelden en kantine, start mei 2022  

• Fase 4 in 2023: Toegang parking + aanleg parking + bouw turnhal  

• Fase 5 in 2024: Buitenaanleg groenzone voor sporthal  

 

De omgevingsvergunning is lopende, deze zal hopelijk eind februari verkregen zijn om 

tijdig te kunnen starten met de werken in mei 2022. 

 

Momenteel zijn er geluidsmetingen bezig om de geluidsoverlast in kaart te kunnen brengen 

voor de omwonenden. De geluidshinder wordt veroorzaakt omdat de natuurlijke buffer (= 

rij bomen) is weggehaald. Er wordt gezocht naar een oplossing. 
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De gemeente hoopte op een subsidie vanuit Sport Vlaanderen voor deze investeringen. 

Intussen is bevestigd dat de gemeente een subsidie krijgt.  

 

Tim geeft nog mee dat het sport- en jeugdcomplex deel uitmaakt van het autonoom 

gemeentebedrijf en dat er omwille van btw redenen geen exclusiviteit kan toegekend 

worden aan clubs.  

 

Marijke vraagt in hoeverre Dynamo Wijndaal en andere clubs die gebruik maken van de 

velden op de hoogte zijn van de werken. Tim geef aan dat ERCH het gebruiksrecht heeft 

en onderling kan doorverhuren. Aan het synthetisch veld zelf zijn geen werken gepland, er 

zal wel een oplossing moeten gezocht worden voor de kleedkamers. 

Marijke geeft ook nog mee dat de parking op piekuren een gevaarlijke plek is. De 

elementaire verkeersregels worden niet opgevolgd. De vraag is dat sportclubs hierover nog 

eens communiceren naar hun leden en ouders.  

 

Erik geeft mee als suggestie of er geen slagboom kan geplaatst worden. De staat van de 

nieuwe parking is teleurstellend, deze is reeds beschadigd. De technische dienst is in 

overleg met de aannemer om dit op te lossen. 

 

Rutger vraagt of er eventueel een blauwe zone gemaakt kan worden van de parking omdat 

bewoners hier permanent parkeren. Mensen parkeren hun overal te pas en te onpas, de 

weg voor hulpdiensten wordt meermaals geblokkeerd. Kenny voegt er nog aan toe dat er 

een tekort is aan parking rond de sporthal en blauwe zone zou helpen. Bijkomend geeft 

Rutger mee dat er een verzakking is in de derde sporthalunit, Karel licht toe dat er hiervoor 

reeds een aannemer is komen kijken. Het is technisch niet evident dit op te lossen en dit 

zou ook zorgen voor een sluiting van de sporthal van een paar maanden. Tim vraagt of de 

clubs hiertoe bereid zijn om de sporthal te sluiten, deze beslissing moet gemaakt worden 

in overleg met de sportclubs. 

 

Jeroen neemt de problematiek van de parking mee naar het interraden, hier werd het 

probleem ook reeds aangekaart. Daisy bekijkt welke sensibiliseringsacties er nog 

bijkomend genomen kunnen worden. 

 

9. VARIA 

 

Rutger geeft mee dat er veel zand op de sportvloer ligt en dat niet alle leden aangepast 

schoeisel dragen. Dit is ook de verantwoordelijkheid van de trainers om hierop toe te zien 

maar ook van de sporters zelf. 


